
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 365
Vil ministeren oplyse, hvad årsagen er til, at regeringen i juni 2014 besluttede
at afskaffede sessionslogningen, når politiet mindre end et halvt år herefter
melder ud, at det er af væsentlig betydning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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